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Zápis z jednání komise pro dopravu, poradního orgánu Rady 
městské části Praha-Klánovice ze dne 14.09.2022 

 
 
Přítomni: MUDr. Jiří Bek, Kpt. Karel Kubera, Ing. Otakar Šulc, Ing. Karel Horníček 

 
 
 

• Žádost o vydání  vyjádření/stanoviska k návrhu předložené 
STUDIE PROVEDITELNOSTI k využití pozemku parc.č. 349/1, 
349/3 a 349/4, ulice Aranžérská, k.ú. Klánovice na 
PARKOVIŠTĚ pro osobní a obytné vozy, žadatel: Klánovická, 
a.s.      
Stanovisko Komise pro dopravu po projednání žádosti k využití dotčených pozemků na 
parkoviště pro osobní a obytné automobily: 
 
členové komise nesouhlasí s předloženým návrhem STUDIE PROVEDITELNOSTI 
na zřízení parkoviště pro osobní a obytné automobily.   
Hlasování: 3-1-0.  
  

• Návrh člena komise Ing. O. Šulce ke zvýšení bezpečnosti 
dopravy v Klánovicích. Jedná se o úpravu „živých plotů“ 
především podél komunikace Slavětínská, v místě svodidel ul. 
Zájezdská (most přes trať), jejich zastřižením do jednotné 
výšky, tak, aby se zlepšily rozhledové podmínky při  napojení u 
komunikací a výjezdů  z jednotlivých objektů.  
Tento bod byl již v minulosti KD projednáván. O součinnost byla požádána údržba MČ, 
nicméně provedení úpravy živých plotů nebylo dostatečné. Problematika řešení bude 
znovu projednána s vedením údržby MČ.      
 
 
 

• Různé 
Rozloučení a poděkování členům DK za spolupráci. 
 
 
 

                 
                
Zapsala: Anna Šugárová, tajemnice DK 
 
 
 
Klánovice 20.09.2022 


